



Parent/Guardian Approval and Conference Guardian Declaration Form

家長 / 合法監護人及冬令會監護人同意書

Applicant under 19 years of age (whose birthday falls after Dec 26, 2000) MUST have approval from parents/legal guardian and must be accompanied by an adult guardian (25 years of age or older).

I, _____, the father / mother / legal guardian of _____ (full name of applicant), grants permission to this applicant to attend the 59th Canada Chinese Christian Winter Conference at The Sheraton Vancouver Guildford Hotel, Surrey, BC, from Dec. 27, 2019 to Dec. 31, 2019, and authorizes _____ to be his/her conference guardian.

Parent/Guardian Signature: _____ Date (MM/DD/YY): _____

CONFERENCE GUARDIAN DECLARATION

I, _____, the conference guardian of _____ (full name of applicant) will be present at the 59th Canada Chinese Christian Winter Conference. I will be held responsible for the actions of the applicant that result in any damages, liabilities and expenses incurred by the Planning Committee.

Signature: _____ Date (MM/DD/YY): _____ Phone: _____
() _____

所有十九歲以下 (出生於 2000 年 12 月 26 日後) 申請人必須有家長或合法監護人同意及一成年監護人 (25 歲或以上) 隨同申請人參加冬令會。

本人, _____ (英文全名) 為 _____ (申請人之英文全名) 之父親/母親/合法監護人。本人現允許申請人參加由 2019 年 12 月 27 日至 2019 年 12 月 31 日於 --- 省 Surrey 市的 Sheraton Vancouver Guildford Hotel 舉行之第五十九屆加拿大華人基督徒冬令會, 並授權 _____ (冬令會監護人之英文全名) 為申請人在冬令會時的監護人。

家長/合法監護人簽署: _____ 日期 (MM/DD/YY): _____

_____ 冬令會監護人同意書本人,
_____ (英文全名) 為
_____ (申請人之英文全名) 是次冬令會之監護人, 本人將隨同申請人參加第五十九屆加拿大華人基督徒冬令會。本人明白申請人必須服從大會一切有關守則, 並明白本人需負全責賠償申請人一切行為所引致的損失。冬令會監護人簽署:

日期 (MM/DD/YY): _____ 電話號碼: () _____